

佐敦谷公園遙控模型賽車場開放時間

Opening Schedule for Radio-controlled Model Car Racing Circuit

at Jordan Valley Park

5月份 / 2018

May / 2018

星期一 (MON)	星期二 (TUE)	星期三 (WED)	星期四 (THUR)	星期五 (FRI)	星期六 (SAT)	星期日 (SUN)
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17 (9am - 12pm) 清潔保養日	18	19	20
21	22	23	24	25	26	27
28 維修工程 暫時關閉 Track maintenance Temporarily closed	29 維修工程 暫時關閉 Track maintenance Temporarily closed	30 維修工程 暫時關閉 Track maintenance Temporarily closed	31 維修工程 暫時關閉 Track maintenance Temporarily closed			

維修工程：5月28日至5月31日進行跑道維修工程。工程期間，遙控模型賽車場將會暫停開放。

Large Radio-Controlled Model Car Racing Circuit will be carried out maintenance from 28 May to 31 May 2018. During the works period, the Radio-Controlled Model Car Racing Circuit will be temporarily closed.

場地清潔保養日期：2018年5月17日上午9時至中午12時，每月場地清潔保養日，暫停開放。

Monthly cleansing date : Venue would be closed for monthly cleansing maintenance on 17 May 2018 (9am - 12nn)

遙控模型賽車場開放時間可能會受節目調動 / 場地緊急維修而有所更改，恕不另行通知。

Opening hours of the Radio-controlled Model Car Racing Circuit may subject to change upon rescheduling of programmes / urgent maintenance.



發出日期：8.5.2018

Date of issue : 8.5.2018